
Referat
Styremøte Sarpsborg Orienteringslag

Møtenr.: 5/2023 Tid: 16.10.2023, kl. 1915-2100 Sted: SOL-hytta

Møteleder:
Anders Lunde

Referent:
Frode Hauge

Tilstede:
Anders Lunde, Tom Wahlgren, Marthe Kristensen, Mette 
Traaen, Arild Kirkerød, Knut Ramtvedt, Frode Hauge

Ikke tilstede:
Sigrid Hauge, Dag Syversen

SAK NR. SAK FRIST ANSVAR
Referat 4/2023
Referatet godkjent.

21/2023 Økonomi
Foreløpig resultatregnskap viser minus kr. 856880. Dette skyldes i 
hovedsak investeringen i omlegging av tak på SOL-hytta som kostet 
ca 1,1 mill. At resultatregnskapet ikke viste større underskudd enn 
dette, skyldes godt resultat fra Solrenningen.

Solrenningen: Alt er fakturert og avregnet. Brutto driftsresultat kr. 
368 673. Midler er overført til Varteig og Trøsken, hhv.  39300 og 
11800. Netto driftsresultat kr 317.573.

Hyttetak: Mottatt kr. 106000 fra Sarpsborg kommune. Søkt om 
spillemidler på kr. 417000. Får igjen kr. 220000 i momsrefusjon/ 
momskompensasjon. Klubben har kun brukt kr. 357000 i 
egenkapital! 

Spillemidlene kommer muligens i løpet av 2024. Idrettsrådet og 
Viken fylkeskommune avgjør. Moms kommer nok ikke før i 2025

Kart: Må forskutteres, og tenkes langsiktig ifht. til kartutvikling. Tok 
fire år før spillemidlene for Rudskogen-kartet kom inn.

Spillemidler til kart: Uforutsigbare regler, formelt regelverk i tillegg. 
Skaper frustrasjon.

Søknader om øknomisk støtte: Viktig at kasserer får kopi av søknad 
+ ev. vedtak + ev. kopi av tilskudd som er innbetalt

Regnskapsføring: Økt antall bilag - 920 til nå i år. Hovedårsaken er 
Solrenningen. Må ha på plass ny løsning med forhåndsbetaling for 
utenlandske løpere før neste Solrenningen.

Borg Bingo: SOL øker bidraget.

Resultatrapport på utvalgsnivå: Tom utarbeider dette, og sender til 
lederne for utvalgene.

Tom

Tom

Alle

Tom
22/2023 Prosjekter/arrangementer

Tunevannet Rundt 15.10:
Vellykket arrangement. 201 deltakere. Artikkel i SA!

Noen utfordringer. Løpsinvitasjoner/PM må sjekkes ifht alle 
funksjoner, f.eks krav om væskekontroller. Leiebrikker: Det må 
bygges opp et apparat for å ivareta dette på løpene. Bemanning: 
Det manglet periodevis folk ved mål. Dette skapte uønskede 
hendelser. Interne rutiner må gjennomgås/oppdateres.

Veteranmesterkskapet:
Trøsken vil ta sprinten på fredag. Marthe sender epost til Trøksen og
informerer om fordelingsnøkkel: Prinsipp: De som gjør jobben får 

Marthe



betalt.
Marthe

23/2023 Nytt fra utvalgene
Sportsutvalget:
Treningsansvar fordelt fram til jul. Prøver å spre opplegget flere og 
på ulike steder. Mange nye og barn med familier. Foresatte tas med 
på kjøkkenlista på mandager (etter nyttår).

NB! Viktig at nye rekrutter meldes inn i klubben. Purres framover. 
Skal legges inn i Klubbadmin.

Treningsløp: Har treningsplan for ungdommene. Vintercup kommer i 
tillegg. Torsdagsløpet kan brukes som distansetrening.

Klubbtøy: Bestilt en noen jakker for voksne fra Trimtex. De små har 
lånte SOL-jakker.  Klubben kjøper de første jakkene, men oppfordrer
til låning.

Borås: Klubben dekker startavgift for alle + felles middag lørdag 
kveld. Espen har reservert noe rom.

Teknisk utvalg:
Kartplan: Tormod og Tom har laget forslag til ny kartplan fram til 
2036. Viktig å være i forkant ifht. arrangementer.

Kartbase: Mange ulike versjoner av kartene, og usikkert om noen 
har oversikten. Bør være tilgjengelig på intranettet, og medlemmer 
må sende inn kartoppdateringer fortløpende. Mette ønsker å bidra 
for å holde kartbasen oppdatert.

Friluft- og turO-utvalget:
Postjakta: 261 unike deltakere registrert, mot 395 ifjor. Rundt 111 
000 klipp, hver post besøkt 76 ganger.

Anders og Mette har vært i møte med idrettsrådet. Spørsmål om o-
klubbene i Sarpsborg vil ta over Stolpejakten.

Tur-orientering/postjakta har lang tradisjon i SOL. Mette ønsker at 
postjakta videreføres på en eller annen måte. Stolpejakta er 
organisert på annen måte enn postjakta.

Postjaktgruppa (SOL/Varteig/Trøsken) skal diskutere saken og 
komme med forslag til videre opplegg. Viktig å ha et lavterskeltilbum 
med hele spekteret fra lett til vanskelig (fargekoder).

Hytteutvalget:
Hytteutvalget er konstituert med Arild er leder. Oppgaver er fordelt 
mellom medlemmene.

Utleie: Stor etterspørsel. Hytteutvalget ønsker endringer i prisene. 
Ulike satser ble gjennomgått. Hytteutvalget lager forslag til ny 
prisstruktur. Nye priser vedtas av styret.

Endrede priser vil gjelde fra 01.01.2024. De som har booket etter 
nyttår må bli informert om nye priser/gis mulighet til å avbestille. 
Informasjon om utleie på nettsiden må oppdateres. Arild avtaler med
Mette.

Oppvarmingskostnader: Viktig at kostnadene holdes nede. 
Temperaturen må reguleres aktivt med app. Tove Wahlgren kurser 
hyttesutvalget (Svein Runar Melby og Elin Siggerud). Anders 
formidler kontakt.

Ungdomsrepresentant:

Knut

Knut/Anders

Tom/Tormod

Tom? Mette?

Mette

Arild/
hytteutvalget

Arild/Mette

Anders/
hytteutvalget

 



Ikke tilstede/ikke noe nytt.
24/2023 Øvrig

Terminliste: SOL er satt opp med fire løp/arrangement i 2024.
- Ungdomsserie løp 3: 4. juni – Mellom + sommeravslutning
- KM-Stafett 25. august
- Veteranmesterskapet: 13-15. september
- Tunevannet Rundt: 12. oktober

KM-stafetten kommer ubeleilig ifht. Veteranmesterskapet. Anders 
kontakter OK Moss angående bytte med KM sprint 14. mai.

Lokale aktivitetsmidler (LAM): Tidligere søknad trekkes. Sendes inn 
ny fellessøknad med Varteig/Trøsken. Ikke søkte til spesifikk tiltak, 
men søke til prosjekter. Må avklares med de andre klubbene hvor 
midlene skal overføres og fordeles mellom klubbene. 

Bedriftsorientering: Dette er et folkehelsetiltak som det kan søkes 
tilskudd til. 

Medlemsavgift: Tom sammenlignet medlemskontingenter i ulike 
klubber. SOL ligger lavt i forhold til sammenlignbare klubber. Tom og 
Anders utarbeider forslag til ny struktur for medlemsavgifter og 
startavgifter.

Anders

Anders

Arild?

Tom/Anders

25/2023 Møteplan
- Neste møte mandag 13.11.2023 kl. 1915
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